

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX:2433 9009

E-mail:info@ykn.edu.hk

WEB:http://www.ykn.edu.hk

敬啟者:

## 十二月份綜合通告

## 1. 上學期考試安排

本學年上學期考試將在12月3日(星期三)至12月16日(星期二)舉行,考試時間表及考試範圍已於早前派發予學生;家長及學生亦可透過 Grwth 應用程式查閱相關考試文件,為考試作好準備。

- (1) 在考試期間,學生須穿著整齊校服回校。如當天沒有應考科目,則毋須回校。如因惡劣天氣或突發事故而教育局宣布停課,當天考試的科目將會順延至下一個上課天,有關詳情請參閱學生手冊第19頁至20頁。
- (2) 學生不得無故缺席考試。如因病告假,請在復課後第一個上課日向班主任提交家長信及缺考 當天的有效醫生證明書。能提供證明文件者,本校會評估缺考科目的分數,否則將記為零分。 所有科目均不設補考。
- (3) 校方將根據公開考試要求執行試場規則。在考試期間,學生不得攜帶任何具響鬧功能的物品 及智能手錶。如有攜帶手提電話,電話必須關掉且不得放在身上或桌上。違反規則或因電子 產品響鬧影響他人考試的學生,除了會受到紀律處分外,該科目將被扣分。如考試期間攜帶 手提電話前往洗手間,亦將記為**零分**。
- (4) 准許使用計算機的科目中,考生必須使用獲香港考試及評核局許可(具有 H.K.E.A APPROVED 或 H.K.E.A.A. APPROVED 標記)的計算機,否則將被扣分。
- (5) 中四至中六級學生必須依照考試時間表,在指定日期及個別編定的時段應考英文科口試,並 須於報到時間起十五分鐘內抵達報到室作考試準備。若學生嚴重遲到或無故缺席,校方將視 情況採取相應的紀律處分。

### 2. 核對上學期考試試卷安排

上學期考試試卷核對日定於 12 月 17 日 (星期三)至 12 月 18 日 (星期四),這兩天的上課將採用半天時間表,每節課為 25 分鐘,課堂時間為上午 8:15 至下午 12:40。敬請家長留意。

### 3. 立法會換屆選舉翌日及冬假假期

- (1) 立法會換屆選舉翌日假期:12月8日(星期一)
- (2) 冬假假期: 2025年12月22日(星期一)至2026年1月1日(星期四)

### 4. 教師專業發展日

2026年1月2日(星期五)為教師專業發展日,學生不用回校上課。2026年1月5日(星期 一)為長假期後首個上課天。



Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX:2433 9009

E-mail:info@ykn.edu.hk

WEB:http://www.ykn.edu.hk

## 5. 「世界和平、國泰民安 千僧萬眾祈福大法會」

本校謹訂於 2026 年 1 月 7 日 (星期三)帶領學生出席「世界和平、國泰民安 千僧萬眾祈福大法會」,以弘揚佛教精神,祈求世界和平、國泰民安,並培養學生虔誠心念及社會關懷。活動詳情如下:

• 日期:2026年1月7日(星期三)

• 時間:上午9:30 - 中午12:00 (出席學生須於上午8:00前回校集合)

• 地點:啟德體育園體藝館

• 內容:誦念佛號,祈求世界和平、國泰民安

• 參加學生:中一至中五級 (中六級學生照常回校全日上課)

• 服飾:中三及中五級學生須穿着體育服,其餘各級須穿整齊校服

• 備註:(1) 有其他宗教信仰學生,將安排完成「認識宗教工作紙 」

(2) 大會將提供輕食予參與師生

(3) 中一至中五級學生於法會完結後回校進行活動,放學時間為下午4:00

敬請家長支持,並提醒學生準時回校集合,齊心參與此具意義之活動。

### 6. 學校旅行

本校擬於 2026 年 1 月 9 日 (星期五)舉辦學校旅行,以增進師生交流,擴闊學生視野,並促進身心健康。各級之旅行地點及代營地收取之午膳費用臚列如下:

級別	旅行地點	午膳安排	費用(港幣)
中一	西貢戶外康樂中心	營地午膳	\$32.9
中二	麥理浩夫人度假村	營地午膳	\$32.5
中三至中五	龍鼓灘燒烤場	自助燒烤	\$145
中六	詳情有待一月份綜合通告中公布		

#### 請家長留意:

- 是次旅行屬全校性活動,學生必須參加。
- 請中一至中二級學生於12月2日(星期二)前,及中三至中五級學生於11月28日(星期五)前,將費用交由班主任代收,以便校方給予營地作午膳安排。
- 如有特別膳食需要,請於 11 月 28 日(星期五)前通知班主任,以便營地作出安排。

此致

貴家長

佛教葉紀南紀念中學

校長



謹啟



Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

L: 2495 3363 FAX:2433 9009

E-mail:info@ykn.edu.hk WEB:http://www.ykn.edu.hk

26 November 2025

Dear Parents,

#### **Comprehensive Notice for December**

#### 1. First Term Examination Arrangements

The First Term Examination of this academic year will be held from 3 December (Wednesday) to 16 December (Tuesday). The examination timetable and syllabus have already been distributed to students. Parents and students may also access the relevant examination documents via the Grwth App to prepare for exams accordingly.

- (6) During the examination period, students must arrive school in full uniform. Students are not required to come back to school on days with no examination. If the Education Bureau (EDB) announces that classes are to be suspended due to adverse weather or extreme conditions during the examination period, the examinations scheduled for that day will be postponed to the next school day. Please refer to pages 19–20 of the Student Handbook for more details.
- (7) Students are not allowed to be absent from examinations without valid reasons. In case of sickness, a **parent's letter** and **a valid medical certificate dated the day of absence** must be submitted to the class teacher on the first school day after returning. For students who can provide valid documentation, the school will assess their scores for the missed subject(s); otherwise, a score of zero will be recorded. **No make-up examination will be held for any subjects.**
- (8) The school will enforce examination rules according to public examination requirements. Students are not allowed to bring any items with alarm functions or smartwatches during the examinations. If a mobile phone is brought, it must be turned off and must not be carried around or placed on desk. Students who violate these rules or whose electronic devices disturb others during the exam will face disciplinary actions and may result in mark deductions. If a student takes his/her mobile phone to toilets during the exam, he/she will also face disciplinary action and receive a score of zero.
- (9) For subjects that permit the use of calculators, only models approved by the Hong Kong Examinations and Assessment Authority (marked "H.K.E.A APPROVED" or "H.K.E.A.A. APPROVED") may be used. Otherwise, marks will be deducted.
- (10) S4 to S6 students must attend the English oral examination according to their respective timetable, on the assigned date and time slot. They must arrive at the reporting room within 15 minutes of the reporting time for preparation. Latecomers or absentees without valid reasons will face in disciplinary consequences.

#### 2. Checking of First Term Examination Papers

Paper checking is scheduled for 17 December (Wednesday) to 18 December (Thursday). The school will follow a half-day timetable (8:15 a.m. to 12:40 p.m) with each lesson shortened to 25 minutes. Parents are kindly reminded to take note of the special arrangement.



Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

L: 2495 3363 FAX:2433 9009

E-mail:info@ykn.edu.hk WEB:http://www.ykn.edu.hk

## 3. The Day following the Legislative Council General Election Holiday and Winter Holiday

- (1) The day following the Legislative Council General Election Holiday: 8 December (Monday)
- (2) Winter Holiday: 22 December 2025 (Monday) to 1 January 2026 (Thursday)

### 4. Teachers' Professional Development Day

2 January 2026 (Friday) will be designated as Teachers' Professional Development Day. Students need not attend school. The first school day after the long holiday will be 5 January 2026 (Monday).

#### 5. "Buddhist Grand Bless Ceremony for World Peace and National Prosperity"

Students will attend the "Buddhist Grand Bless Ceremony for World Peace and National Prosperity" on 7 January 2026 (Wednesday) to promote Buddhist values, pray for world peace and national prosperity, and cultivate students' sense of devotion and social concern.

- Date: 7 January 2026 (Wednesday)
- Time: 9:30 a.m. 12:00 noon (students must assemble at school before 8:00 a.m.)
- Venue: Kai Tak Sports Park Arena
- Content: Chanting the Buddha's name, praying for world peace and national well-being
- Participants: S1 to S5 students (S6 students will attend regular full-day classes at school)
- Attire: S3 and S5 students must wear sports uniform and students of other forms must wear proper school uniform.
- Remarks:
  - (1) Students of other faiths will complete the "Understanding Religion Worksheet".
  - (2) Light refreshments will be provided by the organizer.
  - (3) S1 to S5 students will return to school after the ceremony for other activities and will be dismissed at 4:00 p.m.

Parents are kindly requested to remind students to be punctual and to actively participate in this meaningful event.

#### 6. School Picnic

The school plans to hold a school picnic on 9 January 2026 (Friday) to enhance teacher-student interaction, broaden students' horizons, and promote physical and mental well-being. The destinations and lunch arrangements with corresponding fees are listed below:

Level	Destination	<b>Lunch Arrangement</b>	Fee (HKD)
S1	Sai Kung Outdoor Recreation	Comm lumah	\$32.9
	Centre	Camp lunch	
S2	Lady MacLehose Holiday Village	Camp lunch	\$32.5
S3–S5	Lung Kwu Tan Barbecue Site	Self-service barbecue	\$145
S6	Details to be announced in the January Comprehensive Notice		



Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association 香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

L: 2495 3363 FAX:2433 9009

E-mail:info@ykn.edu.hk WEB:http://www.ykn.edu.hk

#### Notes for Parents:

- This picnic is a whole-school activity; all students must participate.
- Fees must be submitted to class teachers for collection by the camp organizers:
  - o S1–S2 students: by 2 December (Tuesday)
  - o S3–S5 students: by 28 November (Friday)
- For special dietary needs, please inform the class teacher by 28 November (Friday) so arrangements can be made.

Yours sincerely,

Mr. Lam Chi Wai, Jimmy

Principal